
2LA002_Basvetenskap_3_ VT2023
Antal respondenter: 213

Antal svar: 107
Svarsfrekvens: 50,23 %

Jag uppfattar att jag genom denna kurs utvecklat värdefulla kunskaper/färdigheter.
Jag uppfattar att jag genom denna 
kurs utvecklat värdefulla 
kunskaper/färdigheter. Antal svar
I mycket liten grad 0 (0,0%)
I liten grad 0 (0,0%)
Delvis 7 (6,5%)
I hög grad 30 (28,0%)
I mycket hög grad 70 (65,4%)
Summa 107 (100,0%)

Jag uppfattar att jag genom denna kurs utveck…
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Jag uppfattar att 
jag genom denna
kurs utvecklat 
värdefulla 
kunskaper
/färdigheter. 4,6 0,6 13,4 % 3,0 4,0 5,0 5,0 5,0



Jag bedömer att jag har uppnått kursens alla lärandemål. 
Jag bedömer att jag har uppnått 
kursens alla lärandemål.  Antal svar
I mycket liten grad 0 (0,0%)
I liten grad 4 (3,7%)
Delvis 30 (28,0%)
I hög grad 51 (47,7%)
I mycket hög grad 22 (20,6%)
Summa 107 (100,0%)

Jag bedömer att jag har uppnått kursens alla lä…
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Jag bedömer att 
jag har uppnått 
kursens alla 
lärandemål.  3,9 0,8 20,4 % 2,0 3,0 4,0 4,0 5,0

Jag uppfattar att det fanns en röd tråd genom kursen – från lärandemål till 
examination. 
Jag uppfattar att det fanns en röd 
tråd genom kursen – från 
lärandemål till examination.  Antal svar
i mycket liten grad 1 (0,9%)
i liten grad 3 (2,8%)
delvis 29 (27,1%)
i hög grad 48 (44,9%)
i mycket hög grad 26 (24,3%)
Summa 107 (100,0%)

Jag uppfattar att det fanns en röd tråd genom …
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Jag uppfattar att 
det fanns en röd 
tråd genom 
kursen – från 
lärandemål till 
examination.  3,9 0,8 21,6 % 1,0 3,0 4,0 4,0 5,0



Jag uppfattar att kursen har stimulerat mig till ett vetenskapligt förhållningssätt
(till exempel analytiskt och kritiskt tänkande, eget sökande och värdering av 
information).
Jag uppfattar att kursen har 
stimulerat mig till ett vetenskapligt 
förhållningssätt
(till exempel analytiskt och kritiskt 
tänkande, eget sökande och 
värdering av information). Antal svar
i mycket liten grad 0 (0,0%)
i liten grad 7 (6,5%)
delvis 35 (32,7%)
i hög grad 40 (37,4%)
i mycket hög grad 25 (23,4%)
Summa 107 (100,0%)

Jag uppfattar att kursen har stimulerat mig till …
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Jag uppfattar att 
kursen har 
stimulerat mig till ett
vetenskapligt 
förhållningssätt
(till exempel 
analytiskt och 
kritiskt tänkande, 
eget sökande och 
värdering av 
information). 3,8 0,9 23,4 % 2,0 3,0 4,0 4,0 5,0

Jag uppfattar att lärarna varit tillmötesgående under kursens gång för idéer och 
synpunkter på kursens utformning och innehåll.
Jag uppfattar att lärarna varit 
tillmötesgående under kursens gång 
för idéer och synpunkter på kursens 
utformning och innehåll. Antal svar
i mycket liten grad 1 (0,9%)
i liten grad 12 (11,2%)
delvis 28 (26,2%)
i hög grad 38 (35,5%)
i mycket hög grad 28 (26,2%)
Summa 107 (100,0%)

Jag uppfattar att lärarna varit tillmötesgående …
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Jag uppfattar att 
lärarna varit 
tillmötesgående 
under kursens gång 
för idéer och 
synpunkter på 
kursens utformning 
och innehåll. 3,7 1,0 26,7 % 1,0 3,0 4,0 5,0 5,0

Mina förkunskaper var tillräckliga för att kunna tillgodogöra mig undervisningen på 
kursen.
Mina förkunskaper var tillräckliga för 
att kunna tillgodogöra mig 
undervisningen på kursen. Antal svar
I mycket liten grad 2 (1,9%)
I liten grad 4 (3,7%)
Delvis 9 (8,4%)
I hög grad 45 (42,1%)
I mycket hög grad 42 (39,3%)
Vet ej 5 (4,7%)
Summa 107 (100,0%)

Mina förkunskaper var tillräckliga för att kunna…
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Mina förkunskaper 
var tillräckliga för att
kunna tillgodogöra 
mig undervisningen 
på kursen. 4,2 0,9 21,5 % 1,0 4,0 4,0 5,0 5,0

Kommentar:
Undervisningen var mycket grundläggande och förutsatte inte några andra förkunskaper än de jag förvärvat under förra terminen. Bra nivå.
Vilka förkunskaper? Det här var i hög grad en ab initio kurs.
Det behövdes väldigt få förkunskaper för BV3.



Jag har haft en klar bild av vad jag förväntades lära mig under kursen.
Jag har haft en klar bild av vad jag 
förväntades lära mig under kursen. Antal svar
I mycket liten grad 3 (2,8%)
I liten grad 5 (4,7%)
Delvis 29 (27,4%)
I hög grad 45 (42,5%)
I mycket hög grad 23 (21,7%)
Vet ej 1 (0,9%)
Summa 106 (100,0%)

Jag har haft en klar bild av vad jag förväntades…
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Jag har haft en 
klar bild av vad 
jag förväntades 
lära mig under 
kursen. 3,8 0,9 25,1 % 1,0 3,0 4,0 4,0 5,0

Kommentar:
Det kändes inte solklart vad som skulle komma på examinationerna, sett till de olika lärandemålen. Jag menar alltså vad som skulle prövas vid
vilket tillfälle.
Ni hade ingen information om vad man skulle kunna till tentan och statex. Infon kom några veckor innan examinationerna. Och gamla tentor 
kom försent. Ingen struktur .
På grund av stora mängder information som skulle läras var det svårt att sålla bland sådant som var extra viktigt och vad som var något 
sekundärt gällande anatomin. Hade önskat lite mer tydlighet kring det.
Lärandemålen kändes "luddiga" och det var oklart vilka detaljer som var relevanta, särskilt inför tenta. Strukturlistan kändes onödigt detaljerad 
men jag förstår dess syfte.
Tentamen var mycket svårare än föreläsningarnas innehåll.
I vanliga fall har jag ett upplägg jag alltid kör för att få ihop mina studier från och med första föreläsningen till och med tentainläsningen. Men i 
och med stat-ex & den skriftliga examinationen blev jag osäker på hur jag skulle lägga upp det för att lyckas på båda. I efterhand skulle jag 
inte lagt så himla mycket krut på strukturlistan utan fokuserat mer som jag brukar på föreläsningarna under kursens gång. 
Statex tidspress var ej tydlig för mig. Jag hade fått höra att tiden inte var ett problem så jag tänkte inte så mycket på den under statex1 och då 
blev det som en domino effekt under preperatstationerna, jag hann inte med några på preperat 1, vilket jag ville kompensera för på preparat 2,
vilket ledde till att jag missade några där osv. Under statex2, efter att ha utfört statex1, var jag nu mer bekant med upplägget och tidspressen 
och presterade mycket bättre. 27/36 på första 33/36 på andra, och kunskapsmässigt är jag lika bra på de båda områdena, den enda 
skillnaden var faktumet att jag kända igen upplägget och tidspressen bättre inför statex2. 

Tentan var för mig annorlunda inför vad jag hade tänkt mig att det skulle vara, frågemässigt. 
RAT överstämde väl med StatEx men ej tentan. Det kunde ha varit fler "ordfrågor" på rattarna då jag blev ganska chockad när jag gjorde de 
gamla tentorna. 
Förvirrande föreläsningar och hur de kopplade till förväntad inlärning
Tycker inte om hur lärandemålen är utformade. De kan t.ex se ut som kranialnerverna och deras funktion. Istället skriv ut namnen på 
kranialnerverna och dess funktioner. IBs utformning av lärandemål är föredömlig. 
Fanns lärandemål och strukturlista



Kraven på att ansvara för att organisera mitt eget lärande var rimliga.
Kraven på att ansvara för att 
organisera mitt eget lärande var 
rimliga. Antal svar
I mycket liten grad 3 (2,8%)
I liten grad 4 (3,7%)
Delvis 18 (16,8%)
I hög grad 42 (39,3%)
I mycket hög grad 39 (36,4%)
Vet ej 1 (0,9%)
Summa 107 (100,0%)

Kraven på att ansvara för att organisera mitt e…
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Kraven på att 
ansvara för att 
organisera mitt 
eget lärande var
rimliga. 4,0 1,0 24,2 % 1,0 4,0 4,0 5,0 5,0

Kommentar:
Jag har upplevt den här kursen som oerhört tydlig på det viset, man har knappt behövt planera något själv, utan så länge man är med på vad 
som pågår för tillfället i kursen har man sitt på det torra. Jätteskönt att kunna fokusera bara på att lära sig och inte på att förstå vad man ska 
lära sig.
Rätt tufft att ha dissektioner och föreläsningar varje dag samtidigt som man måste repetera och plugga utanför skolan.
Man behövde plugga natt och helger.
Är generellt sett nöjd med detta under kursen, samtidigt som tiden för självstudier nästan varit obefintlig i perioder då vi haft schemalagd 
undervisning 9-17.15 de flesta dagar. Hade önskat mer luft i schemat.
Bitvis väldigt mycket information som skulle tas in på egen hand utan att det kändes som om att tiden räckte till.
Det jag tyckte var svårt, givet mycket schemalagd praktisk tid i skolan där fokuset i huvudsak var på anatomi och strukturer, var att både hitta 
tid och förstå hur mycket som borde läggas på de "övriga" lärandemålen utöver just strukturer dvs sådant som examinerades i huvudsak på 
sluttentamen. Det blev lätt att man fokuserade helt på just strukturlistan+histologiska preparat tills stationsexaminationen och sedan behövde 
"börja på nytt" med allt annat utöver inför sluttentamen.
Ja absolut. Men som sagt så hade jag gett mig själv rådet att fokusera mindre på strukturlistan för i slutändan var det viktiga det som sades 
under föreläsningarna både när det kom till statex och skriftliga tentan. 
Jag tycker kraven var rimliga men att mer vägledning kunde ha getts i kursens början. Vi fick mejl om att det var viktigt att börja studera direkt 
men det kunde ha varit mer konkret. Vad är det jag ska studera direkt? Latin som sen inte examineras eller strukturlistan eller lärandemålen? 
Mer konkret hade varit tex ”Vi kommer snart att börja med bukanatomi, viktigt att ni börjar förbereda er redan nu för att inte halka efter” eller 
likande. 
Problematiskt när dissektionen inte matchade med föreläsningarna ex: dissektion av arm vecka 1 och föreläsning om arm vecka 2. Teorin 
borde komma innan själva dissektionen
Mycket svårt! Många olika delar att öva på - DT, UL, anatomin, KKU-delen, histologin, mikroskopering. Det skulle vara gynnsamt ifall det var 
tydligare när man ska göra de olika delarna, till vilken dag det lönar sig att se de olika filmerna osv
Det fanns för lite tid som ej var schemalagd att ha självstudier på. Om man skulle hinna med allt var det mer än 100% arbetstid. 



Kraven på att på egen hand söka information var rimliga.
Kraven på att på egen hand söka 
information var rimliga. Antal svar
I mycket liten grad 2 (1,9%)
I liten grad 3 (2,8%)
Delvis 21 (19,6%)
I hög grad 47 (43,9%)
I mycket hög grad 32 (29,9%)
Vet ej 2 (1,9%)
Summa 107 (100,0%)

Kraven på att på egen hand söka information v…
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Kraven på att på
egen hand söka 
information var 
rimliga. 4,0 0,9 22,4 % 1,0 4,0 4,0 5,0 5,0

Kommentar:
Ibland vet man inte vad man exakt måste söka och kunna, särskilt under KKU. 
Det var svårt att veta vad man skulle ta med sig från kurslitteraturen.
Man skulle själv söka upp fästen och muskler, det framgick sällan i föreläsningarna.
Då (anatomi)föreläsningar i många fall var väldigt övergripande och strukturlistan väldigt detaljerad var det oklart vad som faktiskt var relevant 
och gav en bild av att kursen krävde mer kunskap än vad den kanske gjorde.
Man behövde inte göra särskilt mycket på egenhand inom anatomin, var snarare histologin.
Lite oklart hur djupt man behövde gå så ni kunde ha varit tydligare med det t.ex. om man skulle kunna lokalisation, funktion, innervering etc. 

Jag kunde lätt hitta den informationen jag behövde/letade efter i Canvas.
Jag kunde lätt hitta den 
informationen jag behövde/letade 
efter i Canvas. Antal svar
I mycket liten grad 7 (6,5%)
I liten grad 13 (12,1%)
Delvis 33 (30,8%)
I hög grad 39 (36,4%)
I mycket hög grad 15 (14,0%)
Vet ej 0 (0,0%)
Summa 107 (100,0%)

Jag kunde lätt hitta den informationen jag beh…
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Jag kunde lätt hitta
den informationen 
jag behövde/letade
efter i Canvas. 3,4 1,1 31,8 % 1,0 3,0 4,0 4,0 5,0



Kommentar:
Litet stökigt i canvas, se kursrum BV2 eller BV1 för inspiration!
FöreläsningsPDF kom försent. Dessutom fanns inga PDF för funktionell anatomi eller facit till dem på Canvas.
Bristande vid KKU-delen då det inte var lika välorganiserat som anatomi/histologi, samt materialet för funktionell anatomi.
Less is more. Kanske inte behöver ha sjutton moduler där vissa är tomma och andra berör samma ämnen. Borde räcka med 1. Generellt. 2. 
Anatomi 3. Histologi 4. KKU.
Anatomin och histologin var tydligt organiserade på canvas, men KKU-delen på canvas var (likt förra terminen) extremt kaotiskt organiserad. 
Det stod olika angående vilka moment som var obligatoriska på olika sidor på canvas.
KKU-delen var mindre tydlig än de andra, dock förbättrad sen T1. Materialet för seminarier i exempelvis radiologi var konstigt placerade på 
Canvas. Schemat för dissektioner etc var mycket svårt för mig att ta till mig, jag tittade ofta fel och missade tillfällen. Ett förslag är att ha 
schemat organiserat per vecka såsom resten av materialet i kursen. 
Överlag var det mycket svårt att hitta material på canvas. För funktionell anatomi fick man leta rätt mycket efter rätt material, bland annat 
under HT22s rubrik. Trots att detta omnämndes flera gånger så strukturerade kursledningen inte om. Dessutom motsvarar en av de gamla 
tentorna inte dess facit.
Väldigt rörig canvas-sida, svårt att hitta rätt
Det hade varit bra att ha allt föreläsningsmaterial på en sida, som på anatomin och histologin. Det blir svårt att få en överblick när allt ligger på 
massa olika sidor. 
Anatomi och hiatomogidelens cambas var fantastisk. KKU-delens var hopplös. 
Jag har tyckt det varit svårt att hänga med på vilka papper som ska skickas in, läggas i Drive osv från VFU. Jag upplever att jag ofta missar 
mycket information som andra lyckats hitta på canvas men som jag själv inte hittat. 
I andra kurser är allt indelat i moduler och områden i modulerna med underrubriker. Här låg alla förelösningar i samma plats placerade under 
kursveckor. Modulsystemet är bättre enligt mig.
Det var lite rörigt i KKU modulen, mycket länkar hit och dit. Alltså det var strukturerat men svårt att hitta överallt.  Skulle vara mer lättnavigerat 
om det fanns fler flikar under modulen. 
Det var ganska svårt att navigera, speciellt i början av kursen. 
I vissa fall behövde man leta efter föreläsningar i VT22 men annars tycker jag att upplägget i canvas var förståeligt.
Mycket svårnavigerat i början. KKU var svårnavigerat under hela perioden. 
Särskilt funktionell anatomi materialet var lite svårtillkomligt 
Tycker att canvas fortfarande är ointuitivt utformat, efter 3 kurser. Lyckligtvis berättade Matti på BV2 att det finns en sökfunktion på Canvas. 
Det är vad som oftast brukar rädda mig.  
Delarna med funktionell anatomi var svåra att hitta, behövde leta i förra terminens föreläsningar. Skulle vara bra att lägga dem på en tydligare 
plats. 
Tyckte även att det saknades information över hur iRAT/tRAT skulle genomföras. 

Bra struktur på canvas för föreläsningar när det var uppdelat i kursvecka, lätt att hitta och tydligt namngivna.
Canvas hade kunnat organiseras på ett lycket bättre och tydligare sätt

Kraven på att arbeta tillsammans med andra studenter var rimliga.
Kraven på att arbeta tillsammans 
med andra studenter var rimliga. Antal svar
I mycket liten grad 0 (0,0%)
I liten grad 2 (1,9%)
Delvis 7 (6,5%)
I hög grad 41 (38,3%)
I mycket hög grad 56 (52,3%)
Vet ej 1 (0,9%)
Summa 107 (100,0%)

Kraven på att arbeta tillsammans med andra st…
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Kommentar:
Jag har bästa TBL- gruppen.
Hade varit mycket bra med ett obligatoriskt kickoff-tillfälle tillsammans med grupperna innan grupparbetena drog igång. Förslagsvis då man 
gör gruppens gemensamma spelregler. Istället träffade jag min grupp för första gången i dissektionssalen vilket inte var optimalt för vår grupp. 
Det gjorde, i min mening, att dynamiken blev lite off från första start.
Dissektionerna var väldigt lärorika och relevanta för framtiden, både i avseende med vad vi skulle lära oss men också att arbeta i grupp.
Ibland upplevdes det som att TBL-grupperna var lite för stora, speciellt under dissektionspassen. 
Även under iRAT kunde det ibland vara lite svårt att besvara frågorna eftersom det blev ont om plats vid preparatet samt i grupprummen.. 
Det var lagom mycket samarbete. Jag hade turen att få en väldigt välfungerande och ambitiös TBL-grupp så där funkade det väldigt bra. 
Kanske hade varit annorlunda om jag hade haft en sämre TBL-grupp. 
Tråkigt när andra kommer oförberedda eller sent. Det är sådan bullshit att behöva vänta in dem. Kör bara! (I synnerhet på dissektionerna.)
Det var svårt att komma inni en ny helt ny TBL-grupp när man först sågs ordentligt i dissektionssalen där man kände sig redan lite skör. Hade 
varit bra att göra spelreglerna tidigare till exempel, eller få möjlighet att arbeta ihop innan dissektionerna började.
Skulle vara mycket bra ifall man har en chans att lära känna gruppen innan man börjar dissekera så man kan få bättre stöd från varandra och 
bättre samarbeta
Om möjligt hade mindre dissektionsgrupper varit mycket givande, även om det skulle resultera i lite kortare pass / sammanlagd dissektionstid

Jag fick användbar återkoppling på mina prestationer under kursen. 
Jag fick användbar återkoppling på
mina prestationer under kursen.  Antal svar
I mycket liten grad 3 (2,8%)
I liten grad 10 (9,4%)
Delvis 36 (34,0%)
I hög grad 32 (30,2%)
I mycket hög grad 19 (17,9%)
Vet ej 6 (5,7%)
Summa 106 (100,0%)

Jag fick användbar återkoppling på mina prest…
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Kommentar:
Dissektionstillfällena och IRAT kunde alltid utgöra en slags barometer, kontinuerligt.
Tutorerna som var kunniga och ville hjälpa till var duktiga.
Bäst var det i dissektionssalen, men inte mycket i övrigt.
Bra att ha iRAT varje vecka!
Jättebra från tutorer!
Dialoginstrumentet som min handledare skulle fylla i fungerade sådär, eftersom handledaren inte hade något att skriva. Det berodde nog på 
att jag mest gick med andra läkare. Men det hade varit bra med lite användbar feedback. 
Återkopplingen vi gör efter appliceringarna är totalt värdelösa då vi bara sätter siffror på gruppen. Men! När vi skulle ge individuell feedback 
muntligt till varandra efter stat-ex var klar var den feedbacken väldigt värdefull. 
Tutorer efter quiz, ultraljud, DT, funktionell anatomi, osce. Fanns en hel del återkoppling.
Det förekommer inte större inslag av faktisk återkoppling efter prestationer, utom en ordentligt som kommer vid slutet på kursen. Under hela 
kursens gång fick jag bara några få användbara kommentarer då och då.
Framförallt vid fOSCEn, men hade varit skönt att få det mer då man övade olika moment vid KKU modulen. 
Av tutorerna? Ja, lite under kursen. Många uppmuntrande ord innan StatEx!
Skulle inte säga att man får någon direkt återkoppling på de teoretiska delarna av kursen. På KKU:n var den bra. Jag tänker på 
VC-placeringen (av personalen där) och OSCE:n.
Svårt för tutorer att hitta mönster hos studenterna då grupperna de har varierar så, finns såklart för och nackdelar med detta
Återkopplingsformatet såsom det ser ut idag i TBL är inte alls användbart tyvärr

Arbetsinsatsen var rimlig i förhållande till kursens antal högskolepoäng. 
Arbetsinsatsen var rimlig i 
förhållande till kursens antal 
högskolepoäng.  Antal svar
I mycket liten grad 6 (5,6%)
I liten grad 10 (9,3%)
Delvis 21 (19,6%)
I hög grad 46 (43,0%)
I mycket hög grad 18 (16,8%)
Vet ej 6 (5,6%)
Summa 107 (100,0%)

Arbetsinsatsen var rimlig i förhållande till kurs…
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Kommentar:
Väldigt mycket att göra och lära sig. Skulle ha kunnat vara en hel termin
Man var på skolan hela dagarna och förväntades plugga under natten och helgerna.
Mastig kurs i förhållande till antal poäng.
Något för stor insats i förhållande till antalet poäng.
Under veckorna med både föreläsningar och dissektioner blev det väldigt långa dagar och dessutom behövde man lägga mycket tid på 
kvällarna för att hinna repetera allt. 
Borde vara fler hp, svår kurs.
Antalet högskolepoäng per arbetsmängd upplever jag ha varit extremt godtyckligt under programmets gång. 
Denna kursen är inte på heltid. Den krävde ungefär 60 timmars arbete i veckan. Det är betydligt mer än heltid, det är 150% fart. 
Ska jag vara ärlig så är jag inte så bekant med "värdet" av ett högskolepoäng, men verkar vara rimligt i förhållande till tidigare kurser på 
programmet.
Det har ofta känts väldigt övermäktigt med information och det har inte funnits tillräckligt med tid mitt under kursen för att kunna bearbeta allt vi
gått igenom och samtidigt ta in mycket nytt från senare föreläsningar.
Det är tunga poäng på läkarprogrammet. Men Björn Meister och hans kompendia undsätter oss!!! 
Alla i min grupp la ner långt över 40 timmar per vecka. Man behövde, förutom att gå på föreläsningar och dissektioner, även studera hemma 
på kvällar och helger.
Helt klart den kurs hittills som mest krävde att man la ner mycket tid på memorera, vilket kunde bli tufft periodvis 
Väldigt hög belastning
Jämfört med andra utbildningar med samma högskolepoäng/kurs krävs betydligt mer studietid 
Mot slutet av kursen börjar motivationen tryta efter non-stop studier sedan slutet av augusti, men efter ett 4-dagar påsklov är motivationen till 
baka inför nästa kurs. 
För många olika delar
Väldigt impopulär tanke men ni kan ha mer material för oss att lära / högre godkänt gränser. För kontext så pluggade och klarade jag bv2 
omtentan under kursens gång, flyttade hemifrån samma vecka som statex, upprätthöll mitt träningsschema under hela kursen ( är elitidrottare 
så det är inte lite träning) och klarade då ändå båda statex och tentan med rätt bra marginal. En mindre ökning men ändå en ökning
Anatomin och histologin var mer omfattande än antal högskolepoäng. Det fanns inte nog med tid utanför det schemalagda för att studera, så 
det blev mycket arbete utanför arbetstid. KKU:n hade kunnat kortas ner tidsmässigt (inte innehållsmässigt) för att göra mer plats till 
självstudier. 

Kursens examinationer var relevanta i förhållande till kursens lärandemål.
Kursens examinationer var 
relevanta i förhållande till kursens 
lärandemål. Antal svar
I mycket liten grad 2 (1,9%)
I liten grad 3 (2,8%)
Delvis 14 (13,1%)
I hög grad 45 (42,1%)
I mycket hög grad 40 (37,4%)
Vet ej 3 (2,8%)
Summa 107 (100,0%)

Kursens examinationer var relevanta i förhålla…
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Kommentar:
Det kom frågor som inte hade tagits upp på tentan.
Speciellt statex, mycket rolig examinationsform!
Slutexaminationen har lite märkligt upplägg med 33% KKU frågor som hälften vi redan gått genom under BV1. 
Tentamen var betydligt mer omfattande än vad presentationer och lärandemål förmedlade. 
Statex var helt och hållet relavant i förhållande till kursens lärandemål. 
fOSCE i hög grad. 
Tentamen kändes mer djupgående än tidigare tentamen samt i förhållande till lärandemålen
Jag upplever det konstigt att under sluttentamen när tentan innefattar tre så spridda bara ha ett krav på 2/3 rätt totalt. Rimligare kan jag tycka 
är att ha 2/3 totalt och något annat, säg 2/5, på varje individuell del. I dagsläget kan du missa ALLA poäng på någon av delarna och ändå bli 
godkänt vilket jag upplever som konstigt. 
Bra! Jag är nöjd med hur upplägget på tentorna varit, de har väl speglat undervisningen. 
Kom inget av rörelseapparaten på fOSCEn. Märkligt med tanke på att vi fick öva på det mycket på KKU modulen. Vi fick inte öva på ultraljud 
men ändå kom det på fOSCEn. 
Vissa av tentafrågorna kändes som att de va utanför lärandemålen. 
På StatEx hade det varit bättre med UL på riktigt istället för på en skärm. 

Denna tenta var ganska annorlunda från de föregående.
Svår tenta med vissa saker som ej fanns med i strukturlistan, exempelvis plica spiralis
Ja, men den kändes allmänt svårare än föregående terminers tentor. 
STATEX var lite onödigt svår

Vilka var kursens styrkor? Motivera gärna.



Vilka var kursens styrkor? Motivera gärna.
Jag älskade hur de litade på studenterna under kursen. Till exempel var dissektionerna inte obligatoriska, men studenten kunde ha nytta av 
den, och det beror på studenten och om de kände om det behövdes. 
Lärorikt att få disekera; bra att det var frivilligt
Bredden och metoder för inlärning 
Anatomi och histologi föreläsningar var bra upplagda och dissektionen bra organiserade. 
- Den tydliga strukturen med samma upplägg varje vecka. Jag kan inte nog understryka hur skönt det var för iallafall mig. 
- Kursens innehåll och antalet dissektionstimmar. För att anatomi är så kul, helt enkelt. Det har varit så bra. 
- Många duktiga föreläsare & tutorer. Inspirerande och motiverande - när de som tar sig tiden att föreläsa för oss är så duktiga det svårt att inte
ta sin egen utbildning på allvar. Vill ge en särskild eloge till både Zakaryah och Björn, ni båda gör ett fantastiskt jobb både som kursansvariga 
och i föreläsningssalen.
Dissektion, anatomi och histologi. VC-placering.
Mycket anatomi påbdisskitionera.
Bra föreläsare för det allra mesta med gedigen kunskap inom sina områden. Bra tillgång till allt föreläsningsmaterial och tydliga instruktioner. 
Lätt att navigera.
Dissektionsundervisningen. Jag var med på samtliga pass och tyckte det var otroligt lärorikt och givande. Bra sätt att komma närmre sina 
kursare också. Kan inte vara tydligare i hur jag rekommenderar nästkommande kursare att verkligen ta en unik möjlighet att vara med på 
detta. Överlag är jag jättenöjd med kursen och kan väl i samma veva säga att jag tycker läkarprogrammet hittills är toppen. De som planerar 
och jobbar 200% för att få det här att gå ihop förtjänar verkligen en eloge!
Tutorerna var väldigt duktiga och till väldigt stor hjälp inför StatEx.
Dissektionspass, tillgång till digital mikroskopering, i stor grad föreläsare samt VIL. Dessa har i stor grad medverkat till mitt lärande och varit 
oerhört positiva upplevelser.
Patologiföreläsningen med Lars var jättebra! 
Väldigt rolig och intressant.  
Björn Meister och Zakaryah är också riktigt bra föreläsare!
De olika sätt vi förväntades delta i olika moment tror jag är bra för lärandet. Ex UL, slicer, funktionell anatomi, kku praktiskt osv. 
Intressant kurs som känns givande för framtiden inom läkaryrket/utbildningen, framförallt anatomin och även KKU. Bra med en kombination av
föreläsningar, dissektioner, gruppuppgifter, ultraljud osv för att verkligen förstå anatomin på bästa sätt, och kul med varierade 
undervisningsformer. 
Tydliga krav och organisation (utom dokumentet med schemat). Roliga och kunniga föreläsare. Tydlig klinisk relevans. Väldigt tillmötesgående
tutororer.  
Uppskattade särskilt Kai, My och urinorganföreläsaren!!! Björns repetionsföreläsning var guld värd. 
Tutorerna, supertutorerna och alla pass man fick med dem. Att man fick dissekera och så många möjligheter till det. Föreläsningarna på plats. 
En väldigt aktiv kurs vilket var bra!!
Anatomin, framförallt preparatundervisningen. Hade önskat mer tid för genomgång innan preparatförhöret. 

Alla föreläsare har varit bra och kunniga! 
Det var berikande med ett varierande upplägg av lärande, med föreläsningar, dissektioner, radiologi och kliniska färdigheter.
Kursen var intresseväckande med en god kombination av praktiskt smt teoretiskt lärande.
Kursen största styrkor var dissektionerna, UL/DT/MR-passen
Allt det lärarledda (inkl tutorer)! Man kändes sig fantastiskt priviligerad kursen igenom ffa med dissektionerna som gör kursen verkligen till 
något utöver det vanliga.
Flemingsbergsdagarna, VIL, och etik/dödendagen-veckan var jättebra och lärorika. 
Dissektionstillfällen har varit otroligt givande vad gäller att tillgodogöra sig anatomikunskap med kontext och topografi. Dessutom har 
kontakten med preparat gavit en introduktion och gett en möjlighet för utveckling och reflektion kring vår roll som framtida läkare, döden och 
inställning kring detta. 
Jag tycker att det var bra att det fanns variation i kursen: exempelvis fick vi se anatomin på föreläsningarna, dissektionerna, ultraljud och 
3D-slicer.
Många lärotillfällen inom många olika områden. Kändes påkostat. 
Mycket dissektionstid
Dissektionen med tutorerna
Mycket viktigt innehåll 
Dissektion!!! 

Bra med de olika sätten att lära sig anatomi - radiologi, ultraljud etc 

Bra föreläsare mestadels, kul med kliniska fall för att förstå relevans med det man lär sig.  

Överlag nöjd med kursen!
Jag tyckte att kursens upplägg var väldigt bra, där histologin blandades med anatomi varje vecka.  
Canvas-sidan var bra strukturerat enligt mig och det var därmed enkelt att hitta allt material.  
Lärorika dissektioner
Det var så mycket undervisning och det var fantastiskt! Det var så roligt att komma till skolan varje dag och att få lyssna på en expert föreläsa 
och ställa frågor, prata med kursare om innehållet under rasten. Det gjorde väldigt mycket för min psykiska hälsa, BRAVO!!! Efter BV1 & BV2 
när det var så mycket på distans har jag aldrig mått sämre i mitt liv och det gjorde så stor skillnad att få komma till skolan varje dag under BV3 
och lyssna på riktiga föreläsare, dessutom var de väldigt kunniga allihopa. Det är något helt annat när man får det mänskliga mötet och den 
mänskliga inlärningen. Och fantastiskt att slippa sitta ensam en hel dag hemma på 15 kvadratmeter och den enda människokontakt man får är
när man handlar på ICA. Kan inte trycka nog på hur bra det här var och vilken tacksamhet jag känner för det. Jag hoppas VERKLIGEN att fler 
kurser kommer ha detta upplägg så man slipper det hemskt deppiga och rentutav dåliga distansalternativet. Detta är mycket god 
utbildningskvalité som ni ska vara stolta över och fortsätta bedriva på KI. 
Dissektionspassen, man kan tycka att de borde vara obligatoriskt att vara med någon särskild andel av passen, de hjälpte ofantligt mycket 
inför statex och en hel del inför tentan.
Tutorerna var jättebra 
Föreläsarna jättebra 
Jag lärde mig väldigt mycket
Kursen var väldigt väl strukturerad och man kunde följa med och beta av alla anatomi och histologi steg för steg. Planeringen och framförallt 
schemat var väldigt tydligt och enkelt att hänga med på under veckan, och det skapades en sorts rutin över de ca. 8 veckorna vilket var skönt. 
Min VFU hos Bergshamra Vårdcentral var väldigt givande.
.
Varierande, med ultraljud, dissektion, visualisering. Jättekul! Bra föreläsare, även om en av dem yppade en kontroversiell åsikt. Tutorerna var 
superbra! Väldigt pedagogiska och hjälpsamma. Bra att det fanns videos som man kunde titta på inför och efter t ex ultraljud och histologi. 
Även jättebra med histologi kompendium och benmärgsquizen! Även bra att my let var valfritt. 
Anatomin var intressant och lärorik, även fast innehållet var ganska mastigt.  
Dissektionspassen var väldigt lärorika och roliga att vara med på, som underlättade lärandet av anatomin i stor omfattning. 
Kursen bestod av flera diverse ämnen vilket bidrog till att man fick en djupare förståelse i slutändan, från bl.a anatomiska såsom histologiska 
perspektiv.  



Föreläsarna var också mycket bra på att lära ut och tutorerna var kunniga. Kursen var mycket intressant och introduktionen till dissektioner var
väl förberedande. 
Tutorerna och supertutorena. Det var skönt att ha några som har gått genom samma ska som oss och hjälpa oss på vägen dit. De hade super
bra tips.
VFU var superbra. Väldigt bra planerat, väldigt bra VC. Bra feedback och tydligt vad vi skulle kunna. Bra tid för träning också 
Dissektionerna och ultraljudsundervisningen var ganska unika lärtillfällen.
Ultraljudsundersökningarna, dock endast med vissa S-tutorer då en hel del av dem inte kändes tillgängliga och ville knappt hjälpa till. 
Mycket praktiskt, väldigt rolig och spännande kurs, dissektionerna har alltid varit en styrka, upplägget generellt upplevde jag väldigt väl 
genomtänkt
Anatomin var väldigt kul att lära sig även om dissektionerna till en början kändes lite främmande och obekvämt. Bra att ni lyckades med att 
utforma en trygg miljö för studenterna med hjälp av introduktionen och första veckan genom tutorerna som var stödande.  
Dissektionerna var väldigt givande och lärorika samt bra stöd från tutorerna. Bra med genomgångar i ultraljud och DT. 

Bra histologiföreläsningar med kompendium från Björn :)
+ Bra tutorer som kunde förklara och svara på frågor om anatomi 
+ Mycket tid i dissektionssalen gjorde det enklare att memorera anatomiska strukturer
Björn Meister. Han är helt fantastisk. Hans föreläsningar, kompendia, videor, mikroskoperingen gör det lätt att lära sig. Särskilt på 
föreläsningarna lär man sig även om man inte har sovit alls. Bra att han inkluderar lärandemålen och lägger betoning på vissa saker. Jag 
tycker också om den etymologiska kuriosan eftersom man kommer ihåg saker bättre då. Suveräna histo-"gästföreläsare"! Jag trodde att 
histologin skulle vara tråkigast men det var ju det bästa med kursen. Nu överväger jag att bli patolog. Det skule vara bra att inkludera det Malin
sa i en av sina föreläsningar om hur det anatomiska och mikroskopiska hänger ihop redan i början av kursen, det finns i en av de 
förberedande föreläsningarna i media gallery. Jag kan inte nog förmedla hur glad jag blir när jag ser Björn Meister! 

Jag tycker om att vi får dissekera så mycket! Även om jag tycker att det är jobbigt att dra i senor och se saker röra på sig. Björn Meister har 
rätt: det finns bindväv överallt!
Att kunna lära sig anatomi genom att visualisera människokroppen på olika sätt 
Upplägg med dissektioner och tutorer, det var är väldigt lärorikt.  
Generellt bra föreläsningar med det viktigaste innehållet. Bra föreläsare!  
Bra förberedelse inför dissektion.  

Dödendagen var mycket bra och lärorik men jag hade uppskattat att ha den innan dissektionerna! 
Dissektionen var definitivt en fantastisk möjlighet samt ultraljud och DT med tutorer. 
Det tvingade oss att titta på samma strukturer via olika medium.
Zakaryah skötte det exceptionellt, Björn Meister var också väldigt engagerad.
Väldigt spännande och många intressanta moment som exempelvis dissektionerna 
Tydligt upplägg, bra fördelning mellan praktiskt och teoretiskt. Toppen med dissektioner!! Mycket lärorikt. Bra och lärorikt med ultraljud och 
slicer. Duktiga tutorer som underlättade inlärningen mycket. 
Tutorsamarbetet var mycket bra. 
Att föreläsningar varvades med dissektioner, radiologi och ultraljud. Vi fick lära oss allt på olika sätt, vilket jag tyckte var mycket bra!
Väldigt bra och lärorika histologigenomgånar. Vad som uppskattades mest var dem olika kompendium som fanns för varje histologi-område.  
Tyckte att dissektionen var jättebra för att lära sig anatomin. Något som också var extra bra var hur mycket vi fick lära oss innan praktiken 
vilket gjorde att man faktiskt kunde utföra riktiga tester och hjälpa patienter.
DISSEKTIONERNA VAR FANTASTISKA! Jag lärde mig jättemycket på att få se och känna samtidigt som det fanns en tutor man kunde fråga 
och luta sig tillbaka på.  
Repetitionpass av dissektionen var väldigt informativ och hjälpte till att öka förståelse 
Många olika sätt att tillgodogöra sig information genom slicer, dissektioner mm. Väldigt spännande kurs! 
Dissektionenrna var höjdpunkten. Mycket lärorikt. Bra tutorer. 
Vet inte
Många olika möjligheter att få sig en bild av anatomin och bra med bara två appliceringar
Var bra med videor för UL och radiologi. Blev lättare att förstå hur man skulle göra och vad man skulle titta efter. 

Var må vart mycket att lära sig i kursen men det kändes relevant för kommande studier och yrke.
Den omfattande tiden vi fick i dissektionssalen var väldigt givande och tillsammans med duktiga och engagerade tutorer. Bra föreläsningar 
som täckte in det relevanta
Det är relativt intressanta ämnen, 
Mkt intressant och roligt kurs! Funkade jättebra att blanda praktiska moment med teori. Bra att ha histologin tillsammans med anatomin, det 
gjorde att den fick ett sammanhang och var lättare att greppa (jag brukar annars tycka det är lite abstrakt). Mkt bra föreläsningar som gick att 
använda sig av även när man inte varit på plats. Ett stort plus att ha med histologikompendium!  

KKU-delen kändes bra organiserad och kändes bra och relevant. Tyckte dödendagen var viktig, bra att man så tidigt in i programmet får 
chansen att prata om saker som vi är med om och som kan vara jobbigt att bära själv, tror det är ett viktigt verktyg att ha med sig under 
programmet och även in i yrkeslivet. Bra upplägg på medicinsk etik-delarna! 

Bra röd tråd genom hela kursen, har varit en väldigt lärorik och spännande kurs. Tack!! 

Tydliga planeringer när det gäller tiderna på föreläsningar, dissektioner och andra gruppaktiviteter. Uppskattade även alla våra 
dissektionspass med handledning av tutorer, särskilt repetitionspasset innan Stationsexaminationen. 
Dissektionerna! Blev väldigt mycket lättare att lära sig anatomi genom dissektioner, ens medstudenter och tutorerna. Även slicer/UL-passen 
var värdefulla
Roligt och lärorikt med mycket dissektioner! Samma med slicer-, funktionell anatomi- och ultraljudsundervisningen. Uppskattade verkligen dom
delarna, men tycker det finns förbättringspotential inom slicer- och UL-delarna (se nedan). Funktionell anatomi-passen var jättebra, och 
tutorerna som höll i dom var väldigt duktiga och pedagogiska. 
Otroligt bra undervisning generellt, bra tutorledda dissektioner, mycket bra IRAT/TRAT
Engagerade föreläsare, bra bredd.
Mycket studentaktiverande lärandetillfällen! Uppskattade alla dissektioner, ultraljud- och radiologimoment. Framförallt alla fantastiska tutorer! 
Mycket givande med UL/DT och dissektion. Det var otroligt! 



Vad kan förbättras i kursen? Motivera med så konstruktiva förslag som möjligt.



Vad kan förbättras i kursen? Motivera med så konstruktiva förslag som möjligt.
Jag tror att KKU kunde ha varit mer tydligt. De etiska föreläsningar var fantastiska, men det fanns andra seminarium där man inte visste vad 
de ska kunna eller inte. Det skulle ha kanske varit bättre om det fanns mer föreläsningar och mindre seminarier. 
Istället för funktionell anatomi kunde den ersättas med ett pass histologi. Hade uppskattats av flera jag talat med. En separat del på histo och 
anatomi på statex hade också varit trevligt 
Inte ha ultraljud och dt samtidigt som dissektionerna, det blev för mycket att ta in på samma gång
Ta bort latin föreläsningarna första veckan och börja med anatomi och histologi på en gång så att man ligger lite mer i fas med föreläsningarna
och dissektionerna. 
KKU lite mer samorganiserad, var några dagar när det var fel starttider på föreläsningar och tokigt bokade salar.
Som alltid kan man fundera på bildmaterial i föreläsningar. Ett exempel är när bilder visas på sår och eksem och liknande och det uteslutande 
är vita kroppar som representeras. De patienter vi kommer (försöka) diagnosticera i framtiden kommer se ut som folk gör i Sverige - på många
olika sätt. Det här förändras såklart inte över en natt men kan vara värt för alla att ta med sig!
Trimma ner KKU (begreppskartan, dödendagen, case seminariet, hälsans bestämningsfaktorer). Mycket obligatoriskt som är flummigt och 
man ej lär sig så mycket av. 
Fler tutorer, bättre utbildning för dem. 
Alla föreläsningsslides på en gång. Tentainfo i början. Föreläsningar innan iRat, tänker specifikt på rygg där rygg föreläsningen kom efter iRat,
det är så oerhört pinsamt av er. 
Lägg ut facit på funktionell anatomi.
Mer rättvis schemaläggning gällande dissektion, funktionell anatomi, UL och DT. Eventuellt ett rullande schema så att alla får lite av allt. 

Reagerade även på att de anatomiska bilderna som används i föreläsningarna är övervägande vita. Hade gärna önskat mer variation i val av 
bilder i powerpoints. Om anledningen till detta är att det inte finns bilder får man gärna kommentera det. 
Jag tycker det är ett återkommande problem med struktur och relevans när vi har KKU. Det är för lite praktisk övning på status och för mycket 
fokus på tradiga teoriföreläsningar om etikkoncept som dök upp redan under gymnasiet inom ramen för samhällskunskap. Jag föreslår att man
har en självstudiedag med det teoretiska och sedan en appliceringsdag med sin TBL grupp. Att sitta i halvklass (~75 pers) och försöka ha 
någon form av givande diskussion om ganska mångfacetterade problem som kanske inte alla vågar prata öppet om går inte. Sen kan jag 
också tycka att zoomföreläsningar med rollspel om patientmötet är lite svårt att ta på allvar. Det finns jättebra material på nätet med riktiga 
patientmöten som inte är lika krystade, det kanske skulle vara mer givande för högskolestuderande. 
Det är för mycket material på för få kursveckor. Ultraljud och DT tog väldigt mycket tid vilket gjorde att det gick ut över annat plugg. 
Examinationen speglade ej föreläsningarna.
Strukturlista - förtydliga vilka som är essentiella och vilka som är "bra att kunna". Tentamen ska självklart kunna innehålla samtliga strukturer 
relevanta för lärandemålen, men vissa torde vara överkurs. 
Relevanta anatomiföreläsningar innan dissektionspass (i.e. på måndagar) för att förbereda inför dissektion.
Mindre etikundervisning, särskilt före tentan då man behöver plugga! Alt. lägg etiken efter tentan.
Jag tycker KI borde synka så alla kurser i Canvas har samma struktur. Nu var det helt annorlunda jämför med BV2. Tog lång tid att hitta saker.
bv2 hade enligt mig tydligare ordning. 
Det var otroligt högt tempo och långa dagar under anatomin, och var lite svårt att veta hur mycket detaljer man behövde kunna i och med att 
strukturlistan var väldigt lång. Kanske att man skulle ge strukturlistan men säga att det allra viktigaste kommer att tas upp i dissektionssalarna.
1. Då dissektionerna ej täckte huvud och urogenitalorgan var detta områdena jag kunde absolut sämst på anatomin. Tror det hade hjälpt med 
schemalagd extra genomgång av strukturer på modeller, ledda av tutorer. 
2. Hade uppskattat ett tillfälle med riktiga mikroskop. Förstår skälen bakom den digitala mikroskopin men tycker det är en viktig färdighet att 
ha. Vem vet om man alltid kommer ha tillgång till det digitala i framtiden… 
3. Kursadministratören Marie Beckemann svarade väldigt dåligt på mail. Hade sparat många kursare onödig tidsspillan och oro om 
kursadministratören svarar på frågor, särskilt när hon står som kontaktperson för dessa.  
4. Ojämna grupper för dissektionerna - vi var många stora grupper och jag har full förståelse för att vi var en rekordstor klass, dock var det 
flera grupper som hade bortfall när andra inte hade några; med resultatet att vissa dissektionsbord hade 9 studenter, andra 4. En 
omfördelning av grupperna hade hjälpt, kanske skäl att införa upprop vid kursintro igen?  
5. Saknade ett blodkompendium! Björns var väldigt användbara, Malin, snälla, gör ett liknande. 
Strukturen på Canvas och att hitta materialet på canvas. Det skulle vara bra om det föreläsningsmaterialet som gäller en klass finns under den
klassens föreläsningsmaterial och inte under föregående terminen. 
Ibland kändes det som att några i kursledningen/administrationen hade en liten överlägsen ton när de föreläste. Trots att de var duktiga på att 
föreläsa hade det uppskattats en lite mindre nedlåtande ton.
Mer tid för histologin. Hade uppskattad mer tid med undervisning från Björn. Tiden fördelat på anatomin versus histologin kändes inte 
proportionell mot vad det motsvarar i högskolepoäng/tentafrågor (obs, det kanske gör det men känns inte som det för att histo känns svårare, 
allt är ju bara 50 nyanser av lila)
Eventuellt omorganisera vissa föreläsningar på ett sådant sätt att man får den information som är relevant för dagens dissektion. Sista veckan 
med etik seminarium kändes lite utdragen också då man förmodligen hellre hade pluggat. Föreläsningarna var bra i sig men pågrund av 
tentan veckan där på kan de kännts lite slösaktigt.
Mer tid för praktiskt övning på statusundersökningarna och mindre tid för vissa andra delar under KKU (väldigt mycket av det vi gjorde under 
t.ex medicinhistorian är precis det vi gjorde i höstas och upplevs inte bidra nu under våren. Även begreppskartan känns fullständig som 
bortkastad tid.)
Att antingen lägga till, eller ändra i fördelningen av mängden lärarlett (inkl tutorer) som fokuserade på alla lärandemål som inte bara handlade 
om att identifera strukturer. Tex utöka momentet "funktionell anatomi" till att inkludera mer av de områden som senare examinerades på 
sluttentamen och även i det inkludera histologi.
Momenten som hölls på zoom borde hållas på plats. Detta för att det inte blir lika bra på zoom, man blir mindre fokuserad och engagerad och 
det blir tråkigare. Under BV1 tryckte de även på att det finns starka evidens för att man lär sig bättre om man är på campus än på distans. 
Eftersom det inte finns någon speciell anledning (t ex sjukdom eller pandemi) till att ha undervisning på zoom ser jag därför inte syftet med det 
(för oss studenters skull, jag fattar att ni vill ha det på zoom för att ni tycker det är smidigt, men faktum är att undervisningens kvalité 
försämras). 
Jag tycker att det blev lite stressigt sista veckan innan sluttentan eftersom vi hade föreläsningar från morgon till eftermiddag och veckan innan 
det var det vårdcentral hela dagarna. Så om det hade varit möjligt att ha några dagar innan tentan bara för tentaplugg, hade det varit bra.
Ta bort latin lektionerna i början
Mer tid efter dissektion innan statex
Kku-delens canvas och hur information ges ut. Kanske kan Kku ta över anatomi o histologins canvasformat, den va fantastisk. Allmänt också 
gärna öka tempot lite på kku. Kändes som väldigt mkt tid för ganska lite information. Gärna högre tempo i föreläsningssal så kan mer tid 
frigöras till eget plugg? Kanske inte går..:))
Tydligare canvas. Inläsningsperiod inför tenta. Bättre organiserat med moduler - har upplevts extremt rörigt.
Ersätta funktionell anatomi med något form av histologimoment... Exempelvis quiz man gör i grupp etc
Att göra TBL- grupperna lite mindre för att ge möjlighet till alla att lära sig och få ut så mycket som möjligt av t.ex. dissektionspassen samt 
iRAT. 
Perfekt 
Hur kommer det sig att det är studenterna som ska ”jobba” på preparaten under dissektionerna? På andra lärosäten är det amanuenserna 
som dissikerar fram och sedan när studenterna kommer finns det massa tid för lärande. Personligen tyckte jag att dissektionerna var mycket 
otäcka och jag tyckte det var jobbigt när tutorerna sa att ”alla ska jobba” när jag inte ville. Ofta kunde ett dissektionspass bara bestå av att 
plocka bort bindväv och fett och när man bad och insisterade att tutorerna skulle lära oss namn/minnesregler under tiden fick man svaret ”nej 
ni måste jobba så vi får fram allt”. Många timmar gick alltså åt att bara ”jobba” och inte till lärandet. Eftersom att jag personligen tyckte 
dissektionerna var så otäcka var detta helt meningslöst för mig och undrar därför varför studenterna ska stå där och göra massa obehagligt 



grovjobb när amanuenserna som får lön hade kunnat förbereda preparaten. 
Förslag för inlärandet. En sak som hjälpte var visualbodies olika funktioner. Jag behövde hitta själv att visualbody hade funktioner som om 
man tryckte på en muskel kan man sedan trycka på en knapp som tar bort alla andra vävnader och visat muskelns ursprung och fäste, sedan 
kan man även så vilka rörelser den utför visualiserat, jätte bra för att komma ihåg muskelns funktioner. Om man trycker på ben så kan man 
även trycka på en knapp som kommer dela in benet i olika delar vilket även är skönt att ha då det är något man ska kunna. Ännu roligare är 
att de har en funktion som simulerar ett preparat under en dissektion (liggandes). Tycker att man borde ta en egen eller en del av en 
föreläsning eller eftermiddagspass för att gå igenom dessa funktioner. 

Sedan hade det hjälpt mycket om man hade kunnat få ett sammanfattnings dokument för histologin som har rubriker såsom 
"magtarmkanalen" och som sedan är indelat i underrubriker såsom colon och där det står vilken typ av epitel det är, och vad man kan hitta där
och vad som kännetecknar den, t.ex. många bägarceller. Det finns ju kompendium, men att ha en som inte går in i funktion utan endast har 
det visuella hade varit skönt. Jag funderade på att själv skapa ett sådant dokument, men det blev inte av. 

En gammal tenta hade ungefär 90% av svaren som alternativ a) och några hade olika frågor och/eller alternativ mellan gamla tentan och dess 
facit. 

En sista sak hade varit förklarande av varför något är rätt/fel på iRAT, ni gjorde det under 1 eller 2 pass och då gick man igenom alla tidigare 
iRATs. hade varit skönt att få förklaringarna tidigare och inte veckor efter utförd iRAT. 

Vill bara avsluta med att säga att kursen var väldigt rolig, särskilt då den till skillnad från andra kurser är "mer implementerbar" i det vardagliga 
livet.
Jag tyckte att det var svårt att börja dissekera en kroppsdel som man inte börjat ha föreläsningar på. Man borde lägga upp det så att man 
redan har läst eller iaf börjat med kroppsdelen innan man börjar dissekera.
Jag hoppas verkligen inte att kursens standard går på bekostnad vid försök att få flera godkända.
.
Det vore toppen ifall man kunde göra quiz på mikroskoperingen precis som man gjort med blod och benmärgen. Det var jättebra för 
inlärningen!
Kanske några pass för histologin, som exempelvis passen för anatomin inför stationsexaminationerna. 
Mer föreläsningar med Visible Body som vi hade för "Ben" veckan. 
Jag anser att etik veckan hade kunnat kortas ner lite, då det är möjligt att gå över materialet/föreläsningen snabbare på ett lite mer effektivt 
sätt.  

Canvas sidan hade också kunnat organiseras lite bättre, för att underlätta navigeringen. 
Canvas sidan; man kan göra den mycket mer tillgänglig. Istället för att dela in grejer på Kursveckor; kunde man ha haft moduler. och det skulle
varit skönare med exakt vilka lärandemål som berördes varje vecka/modul, istället för en stor samlad dokument med allt. 
Ta första veckan och slå ihop med etikveckan, ge därmed mer utrymme att plugga inför statex och tentamen. Borde gå att komprimera de 
veckorna till bara en.
Längre tid för egenstudier. En hel vecka med obligatoriska moment precis innan tentan var väldigt dåligt 
Jag tyckte att sluttentan var för omfattande med sina 150 SBA-frågor. Antalet frågor borde minskas så att man får mer tid per fråga. 

Lärandemålen på KKU-delen saknar nedbrutna lärandemål för de fem sista lärandemålen som kan komma på den skriftliga tentan. Det borde 
läggas till så att man lättare vet vad man ska kunna. 

Strukturlistan borde granskas då det förekommer ganska många stavfel, t.ex. "pollucis".
Detta var något jag föreslog till en SAMO och handlar om att ultraljudsfrågorna på statex borde vara en kort videosekvens på den sökta 
strukturer, likt en s.k gif. Detta gör examinationen mer kliniskt relevant med tanke på att en ultraljudsundersökning faktiskt sker i realtid och 
inte i form av stillbilder. 
Canvas kan förbättras för denna kursen
Att DT passen utförs i mindre grupper (4-5 personer) med aktivt stöd från tutorer i stället för i en större grupp (7+ personer men främst när två 
TBL grupper slogs ihop) där man inte har möjlighet att ställa frågor och det snabbt blev väldigt rörigt. Också så kom tutorerna inte in lika 
mycket när vi satt i en större grupp för att några i gruppen tog kommandot.  

Seminarierna sista veckan innan skrivtentan kanske hade kunnat göras på zoom. 
* För mycket information och innehåll på väldigt kort tid. Det skulle kännas mer rimligt att skära ner lite på innehållet och fokusera på att 
verkligen lära sig något lite mer på djupet. 

* Många gånger var kursens föreläsningar inte anpassade i förhållande till dissektionerna, vilket innebar att vi ibland dissekerade innan vi 
hade gått igenom något. Detta skedde exempelvis då vi dissekerade ryggen och hade föreläsningen om rygg på fredagen. Om till exempel 
introduktionen hade kortats ner (första veckan) hade det blivit bättre överlappning mellan föreläsningarna och dissektionerna, vilket hade gjort 
det både lättare och roligare att lära sig anatomin.
Under första veckan så var det ganska mycket saker som jag inte upplevde att vi examinerades på. Jag tycker att det vore bra att ni betonade 
detta redan i början annars lägger man ned för mycket krut på det. 

Mer info om hur djupt vi måste lära oss saker samt HUR (studieteknik) man kan lära sig anatomi (rita, slicer, läsa i boken, quizz etc?). Jag 
trodde flera veckor in att det bara skulle vara lokalisation men nu var det också funktion, innervering etc.  

RAT överstämde väl med StatEx men ej med tentan. Detta skulle kunna åtgärdas med "ordfrågor" på RAT. Jag upplevde också att det inte 
blev bra diskussioner på TRAT eftersom många bara ville bort så fort som möjligt så då fick man inte ut mycket av RAT. 

Nio personer på ett bord är för många, särskilt under RAT blev det hetsigt. På andra bord var det bara fyra personer.  

Ett "utbytesprogram" under dissektionerna hade också varit bra så att man har möjlighet att kontinuerligt se andra preparat och inte bara 
under repetitionsveckan. 

Mycket långa dagar, och orättvis schemaläggning (vissa grupper fick mer tid på UL beroende på om de hade det på tis eller tors, det blir en 
stor sammanlagd skillnad). Schemat i PDF var också svårnavigerat, jag trodde att jag skulle få en stroke varje gång jag läste den. 

På många pass i funktionell anatomi var det  jättehetsigt då många kursare bara ville få det överstökat. Inför olika hetsnivåer om det ska vara 
så. Man hann ofta inte ens anteckna. 

UL på riktigt med prob etc under StatEx istället för en bild. 

Många var långsamma på att gå ut ur rummen under StatEx så det hade inte ens gått ut förrän jag hade sprungit in. Ordna efter hur villiga 
studenter är på att springa samt i vilken takt. Kan genomföras med en enkät. Kan också motiveras med att StatEx är roligare när man 
springer. 

Mer info om OSCE:n, ganska otydligt vad som skulle kunna komma samt att vi fick ställa frågor till pat. Jag trodde bara att man skulle in och 
kolla i öra med otoskop och sen ut, men nu skulle man fråga om de hade ont i öronen. Det visste jag inte innan. Jag visste inte ens att vi fick 
ställa frågor till pat.
Vissa föreläsningar är bristfälliga särskilt Huvud/hals föreläsningen saknade många punkter i lärandemål som sen tas upp i tentan? 



Powerpoint innehåller också knappt information utan bara bilder, skulle vara bra med lite meningar. När det gäller organisationen av 
föreläsningarna skulle vara bra att synkronisera dem med dissektionerna.  
Oklart om det som efterfrågas i tenta är strukturlistan. Många begrepp som inte finns i strukturlistan dyker upp i tentamen. I så fall skulle vara 
att informera detta från början eller uppdatera strukturlistan?
Första kursveckan var inte bra! Det är otroligt mycket att lära sig på denna kurs och det är inte rimligt att då mjukstarta med latin och radiologi 
och embryologi som knappt examineras - i en hel vecka. Kursen borde ha börjat direkt med anatomiundervisning och vi kunde fått fler dagar 
för självstudier!  

Orimligt lite tid för självstudier.  

Dödendagen borde vara innan dissektionerna.  

Canvas kändes rörig, det var svårt att navigera och hitta. Vissa saker låg på ”fel termin”.  

Schemat var ganska rättvist men vissa hade nästan alltid dissektion tidigt och jag upplever att det är undervisningen som de flesta gick på och
behövde som mest. Min grupp hade nästan alltid sen dissektion och jag hade uppskattat om det var lite mer blandat. Man är inte lika pigg kl 
16 som man är kl 9!  

För mycket obligatorisk undervisning under KKU, 3 dagar etik är mycket och känns som innehållet hade kunnat komprimeras. Begreppskartan
gav ingenting lärorikt.  

Ryggföreläsningen var bra och intressant! Jag hade önskat tydligare powerpoint dock för just den föreläsningen, så att man kan gå tillbaka 
och kolla! Jag kunde inte få mycket information från PP för rygg. 
Föreläsningarna bör ligga före dissektion och DT då det är mer givande med dessa moment med en viss förkunskap.
Etik dagarna kanske inte borde vara obligatoriska, mindre obligatorier då dessa ändå behöver testas på tentan.
Hade varit bättre om föreläsningarna om de olika områdena var innan man började med dissektionerna i det området, detta var särskilt jobbigt 
vid ryggmomentet exempelvis. Det var även väldigt lätt att glömma bort att man skulle mikroskopera när det inte var schemalagd tid för det, 
men det var något som jag som student bara var tvungen att lägga ner tid på själv. En vädligt rolig kurs :)
Hade kunnat vara betydligt tydligare vad som förväntades att kunna vid kursens slut. Det blev väldigt mycket samtidigt och svårt att sowra i 
materialet. Svårt att lära sig helheten när så mycket var detaljinriktat
Mer tillämpning av histologin, då det kändes som att den glömdes bort lite. Hade varit bra med funktionell histologi, där man tutorlett fick 
studera olika histologiska preparat för att identifiera olika viktiga delar. 
Många av föreläsningarna kändes något överflödiga och inte riktigt optimerade för vår inlärning. Därför var det många som slutade gå på 
föreläsningarna då de upplevelse att de studerade mer effektivt på egen hand. 
- Mer tid till histologin. Måndagarna var ofta mycket stressiga, och föreläsare hann ibland inte med att gå igenom hela sin presentation på ett 
bra sätt. Man kan även lägga in gruppövningar i histologi utifrån preparaten. 
- Mer instuderingstid till tentan. 
- Etikföreläsningarna var lite utdragna, och svåra att fokusera på när de var tre långa dagar som var tätt innan tentan.
Vad som uppskattades mest var dem olika kompendium som fanns för varje histologi-område. Skulle önskat att något likande fanns för 
anatomi. 

Bättre dissektions pass och tutorer som är passionerade  
Tycker KKU-delen kan kortas ner eftersom vissa delar inte känns så relevanta för läkaryrket, som miljö osv på den nivån.
Lägg till 1-2 min på stationsexaminationen för oss att kontrollera våra svar. Detta kommer inte förlänga slingorna med en halv station. Dessa 
1-2 min kommer ju vara samtidigt som gruppen efter är på sin sista station. De som kontrollerar sina svar kommer hinna gå innan gruppen 
efter blir färdig. Detta resulterar i att hela examination förlängs med endast 1-2 min. 
OSCE efter tentan så att man kan fokusera bättre samt vara väl förberedd inför OSCE
Det var svårt att greppa ultraljud, vilket blev tydligt när man bara fick ca 1,5h i veckan på att öva. Under undervisningarna fick man leta runt 
med proben och identifiera strukturer utifrån en levande bild medan stations examinationen var tvärtom. Stillbilder var svåra att förstå speciellt 
efter såpass lite tid med ultraljud. Det hade varit bra med levande filmer till stat ex eller mer tid att öva.  
Tider i timedit stämde inte alltid vilket gjorde att man behövde sitta och vänta ett tag innan föreläsningen började. Det hade uppskattats och 
det stod rätt i schemat.  
Det var inte tydligt vilka/hur många av TBL uppgifterna som var obligatoriska, såsom tRAT eller iRAT. Det var svårt att få tag på den 
informationen. 
Histologiundervisningen bör kompletteras med tutorledd praktiskt övning.  
Strukturlistan är lite för komplex att studera. Hade underlättat med tydligare handouts över vilka strukturer som är viktigast. Det fanns inte så 
stort värde att plugga på föreläsningsmaterialet eftersom att stoffet var lite för stort.
Mer inspelade föreläsningar
Första veckan var allt för omfattande. Mycket bättre om man börjar med anatomin direkt - nu låg föreläsningarna alltid efter dissektionerna så 
man fick inte ut lika mycket av dom eller så måste man hela tiden ligga innan föreläsningarna med sitt eget pluggande och då gav 
föreläsningarna inget.  
SÅ: mindre latin och mindre embryologi - börja med anatomin redan INNAN dissektionerna.  

Kanske lite tydligare - kanske exempelschema för hur ni skulle lägga upp kollande på alla videon. Nu var det väldigt svårt att hinna med det då
man har föreläsningar hela förmiddagen och dissektioner på eftermiddagen. Det var svårt att hinna kolla på videona, speciellt då 
föreläsningarna låg efter dissektionerna och man då måste plugga själv in en massa nytt
Skulle vara bra om appliceringarna var på plats och inte zoom. Blir inte lika bra diskussion på zoom vare sig i breakout rooms eller i helgrupp. 

Första kursveckan skulle kunna komprimeras. Var väldigt långsamt tempo första veckan för att sendan veckorna efter ha ett väldigt högt 
tempo. Kanske bra att redan första veckan börja starta lite med histologi/anatomi. 

Ryggföreläsningen kom efter vi hade rygg i dissektionssalen. Skulle vara bra om det gick att ha föreläsningarna innan momenten i 
disektionssalen. 

Skulle vara bra om det på statex UL gick att ha en liten video-loop bredvid bilden. Detta eftersom vi i undervisningen inte bara tittat på 
stillbilder. Vi har fått tips på ex att veners lumen trycks ihop lättare än artärers, detta är svårt att se på stillbild, skulle därför underlätta med en 
liten kort loop på en video.
Canvas var lite rörigt att hitta i. 
Ta bort latin dagen helt och hållet, den var fullständigt värdelös. Mitt förslag skulle vara att istället ge en begreppslista på vanliga latinska 
medicinska termer samt deras översättning (låt säga en 250 ords lista) 
Jag tyckte att ultraljudsdelen kändes lite oklar ur en pedagogisk synpunkt. För egen del tyckte jag det var roligt att det var med, och såklart kul 
att vi också fick chansen att öva på varandra. Men just för att lära sig anatomin så var slicer ett bättre verktyg, mkt bra för att lära sig navigera i
kroppen. Ultraljud är ju överlag mycket svårare (har själv jobbat med hjärt- och kärlultraljud, så har all förståelse för att det är en svår teknik att
lära ut, och speciellt på så kort tid). Det är ju alltid lättast att hålla i proben själv för att veta vad man tittar på, och vissa bilder som användes 
vid iRAT var nog lite otydliga. Det märktes när hela gruppen satt och funderade på vad det var vi såg. Många gånger är det ju svårundersökt, 
till exempel hjärtat, men det kändes lite lustigt att vi ska försöka förstå svårtolkade stillbilder(!) på den här nivån. Också svårt att veta vilken 
muskel det är (ex m psoas major från bukultraljud) om inte avgränsningarna syns tydligt. Risken är att man istället bara pluggar in det som var 
utmarkerat på bilderna som fanns i inspelade videos. 



Överlag kanske lite för lite tid för att man ska förstå vad det var vi gjorde på ultraljudsdelen. Kanske bättre att fokusera på bara några få 
ställen, eller några specifika organ/strukturer? Även mer material, som några instuderingsfrågor/quiz för ultraljud hade kunnat underlätta. 

OBS - vill bara förtydliga att jag inte menar att tutornerna på något sätt varit dåliga på att lära ut! Jag tror bara att det tar ett tag att välja sig vid 
ultraljudsbilden och att kraven kändes lite väl höga för den kursen.
Jag skulle ha uppskattat ett mer strukturerad genomgång av slicer, lik ultraljudets nuvarande uppläggning, med förberedande föreläsningar, 
tutorledd genomgång av viktiga strukturer och sedan tid för att hitta strukturer själva i grupp. Det går även bra att byta plats på genomgången 
med självstudie, så att studenterna får en genomgång vid slutet istället. Då kan man försäkra att de viktigaste strukturerna är kartlagda på rätt 
sätt. 
Det var väldigt mycket fokus på anatomi (tutorhjälp, schemalagda övningar osv), men mycket mindre på histologi som bara hade ett 
föreläsningspass i början av veckan. Jag hade önskat att histologin gavs lite mer utrymme och stöd alternativt att hela histologin läggs som ett 
eget moment. Då tror jag att studenterna skulle ha mer tid att lära sig det.  

Med tiden blev canvassidan bättre, men i början av kursen var den rörig och det fanns ingen information om vilken aktivitet vi hade vissa 
dagar.  

Det var bra att inte ha applicering varje vecka, men appliceringsdagarna blev för långa och för mastiga. 
Histologiföreläsningsningarna hade gärna kunnat vara på fredag förmiddag då vi inte hade dissekering på fredagar så att vi hunnit gå igenom 
anatomiföreläsningar på förmiddagarna de resterande dagarna inför dissektionspassen. Nu hamnade vi ofta ur synk mellan dissektion och 
föreläsningar. 
Bättre struktur på canvas
Försöka synka när föreläsningarna gick med när vi hade dissektionerna för respektive området bättre. Alltså att man hade föreläsningarna (i 
alla fall börjat ha dom) om t.ex. rygg innan man började dissikera rygg. Något tillfälle att lära känna sin nya TBL-grupp innan 
dissektionsundervisningen drog igång.  

Gärna mer handson-undervisning i slicer, alltså att en tutor satt med och gick igenom strukturerna, och sen kanske t.ex. förhörde oss. Typ 
först en genomgång, sen "du där hitta struktur X" osv. Nu kändes det som att en stor del av slicerpassen var the blind leading the blind så att 
säga. Hade även uppskattat att ha med minst två tutorer under ultraljudspassen, nu gick ofta 80% av tiden åt att vänta på hjälp från tutor för 
att få hjälp att hitta något eller se om man hade hittat rätt struktur. 
Begreppsgatan var ett mycket märkligt inslag  =) man lärde sig i princip ingenting eller finns betydligt bättre sätt att tillgodose sig den 
informationen. Låg också fel tidsmässigt hade varit betydligt bättre med en egen studiedag inför tentan. 
Etikdagar hade kunnat göras till halvdag för att få studietid inför tentan. 
Dödendagen bra men hade kunnat läggas första veckan istället, latinföreläsningen använde man sig tyvärr inte av. Bättre med en till studiedag
än latinföreläsning.
Större öppenhet för studenters poäng när frågor på tentan var lustigt ställda. Självklart för er som har forskat i ämnet är inte alltid självklart för 
den som har läst det i några veckor. Likaledes bör strukturer som tas upp vid examination utan undantag finnas med i strukturlistan.
Jag hade uppskattat mer histologi-övningar. Exempelvis hade den funktionella anatomin kunnat bytas ut mot ett pass histologi, då många 
upplevde mer svårigheter med histologin jämfört med anatomin. Det hade också hjälpt till problemet med tidsbrist för självstudier. Så som det 
såg ut nu var det många som skippade den funktionella anatomin för att hinna studera histologi.  
Tråkigt med nästan enbart anatomiska bilder på vita män förutom vid kvinnlig genitaliera. Förstår att det är bilder från lite äldre kurslitteratur 
och att det ev inte är någon skillnad inuti kroppen, men för representationen spelar det roll. Tänk på det! 
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